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p. Martin Kubeš, Ing. Ivo Woleský, p. Miroslav Bartoš, Ing. Jiří Záruba, Libuše Slezáková;  

 

 

Doc. Dr. Jan Farkač, CSc., Mgr. Bořek Černovský, Ing. Petra Kolářová; 

 

 

p. Jaroslav Stolina, p. Jiří Svoboda, Prof. Ing. Aleš Čepek, CSc., Abu Khaled Dayl 

 

 (Prezenční listina je archivována u tajemníka komise) 

 

 

 

1) Schválení zápisu komise ze dne 08.03.2010  

Komise schválila zápis ze dne 08.03.2010 bez připomínek 

2) Schválení zápisu komise ze dne 29.03.2010  

Komise schválila zápis ze dne 29.03.2010 bez připomínek 

3) Kontrola úkolů z minulého období: 

 Zjistit vlastníky pozemků přiléhajících k odlehčovací komunikaci 
 
Komise bere na vědomí bez připomínek informace o vlastnících přiléhajících pozemků okolo 
plánované odlehčovací komunikace   
 
 
 
 
 

ZÁPIS KOMISE PRO BŘEVNOVSKOU RADIÁLU A KONCEPCI 

NÁVAZNÉ DOPRAVY ZE DNE 24. 05. 2010 

PŘÍTOMNI: ČLENOVÉ KOMISE 

DALŠÍ ÚČASTNÍCI JEDNÁNÍ: 

NEPŘÍTOMNI: 

KOMISE PROJEDNALA 
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 Informace o aktivitách v trase návrhu odlehčovací komunikace 
 
Komise doporučuje RMČ P17, aby inicializovala jednání se zástupci M.Č. Zličín ve věci vlastnických 
vztahů části místní komunikace vedených pod označením čísla KN 740/26. Komise dále 
doporučuje, aby došlo k iniciativě vedoucí ke změně vlastníka předmětné komunikace a změně 
statutu komunikace na veřejnou.  Komunikace je důležitá z hlediska dopravní obsluhy pozemků 
severně od areálu Boromejek. 
 

 Informace o dodání podkladů ke stavbě BOROMEA investorem stavby, společností BONAKO 
Praha a.s.  
 
Komise bere na vědomí informaci o tom, že doposud nedošlo k předání  podkladů ke stavbě 
BOROMEA. 

4) Představení finální podoby studie kruhového objezdu Žalanského – Strojírenská – 

Engelmullerova 

Komise byla seznámena s finální podobou návrhu studie kruhového objezdu Žalanského – 
Engelmullerova – Strojírenská. Komise souhlasí s finální podobou návrhu. Komise doporučuje 
RMČ Prahy 17 informovat o návrhu zástupce M.Č. Praha – Zličín.  Dále komise doporučuje 
podniknout veškeré náležitosti se zajištěním pozemků a inicializovat jednání s OMI MHMP za 
účelem zařazení záměru do investičních akcí hl. m. Prahy (nejlépe jako VPS). 

5) Doplňující informace ohledně navržené odlehčovací komunikace Kukulova – BR (MÚK 

Kukulova) 

 Pan Kubeš komisi informoval o kladném postoji Prahy 5 a 6 k podpoře řešení odlehčovací 
komunikace Kukulova. Upozornil na fakt, že pokud by došlo k realizaci odlehčovací komunikace, 
reálně hrozí riziko nedostatku finančních prostředků na realizaci opatření, které mají za úkol řešit 
dopravu a eliminovat negativní dopady v k.ú. Řepy.  Komise shledala obavy v podobě rizika 
nedostatku finančních prostředků na realizaci dopravních opatření eliminujících negativní 
dopady na obyvatele Řep. Komise z výše uvedených důvodů doporučuje RMČ Prahy 17, při 
 projednávání návrhu nového ÚPN, nepodporovat nadále projekt odlehčovací komunikace 
Kukulova. 
 

6) Informace o doplňujícím stanovisku dotčených subjektů k Dokumentaci EIA 
 
Komise byla seznámena s doplňujícím stanoviskem p. Bc. M. Langmajera za hl. m. Prahu 
k Dokumentaci EIA – Břevnovská radiála. Součástí vyžádaných informací bylo i vyjádření  
p. Tomana za OMI MHMP,  Prahy 6  a CityPlanu.  
Komise doporučuje, aby M.Č. Praha 17  trvala i nadále na připomínkách k Dokumentaci EIA,  
stavba č.7553 – Břevnovská radiála a dále na požadavcích na základě nových skutečností 
(odlehčovací komunikace Engelmullerova – jako samostatnou variantu, zohlednění možného 
ovlivnění sanace skládky a BR, zahrnutí zpracované studie „Tunel Slánská“ jako další 
samostatné varianty).  
Trvat na dodržování zákonného projednávání v procesu projednávání EIA. 

7) Informace o vývoji zadání zpracování projektu URM – „Tunel Slánská“ (URM hl.m. Prahy) 

Komise bere na vědomí informace bez připomínek. 
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8) Různé   
 

 Měření dopravních intenzit na významných komunikacích 
 
Komise byla informována o žádosti naší M.Č. na poskytnutí výsledků měření dopravních intenzit. 
Ze strany objednavatele (Praha 6) bylo přislíbeno poskytnutí výsledků. 
  

 Informace o schůzce se zástupci EKO Břevnov 
 
Komise bere na vědomí informace ze schůzky se zástupci EKO Břevnov bez připomínek 
 

 Informace o záměru rekonstrukce ulice Na Radosti v úseku „Do Blatin – Slánská“ 
 
Komise bere na vědomí informace bez připomínek. 
 

 

 

 

 

 

Zpracovala: Petra Kolářová (zastupující Libuši Slezákovou) 

Tajemnice Komise pro Břevnovskou radiálu a koncepci návazné dopravy   

 

 

Martin Kubeš 

Předseda komise pro Břevnovskou radiálu a koncepci návazné dopravy 

 

 

 

Ověřovatel zápisu: Miroslav Bartoš 

Zastupitel M.č. Praha 17 

 


